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Zápisnica 
zo  16. zasadnutia Mestského zastupiteľstva, 

konaného dňa 04. októbra 2024 v čase od 14,30 h. do 15,25 hod. 
v Inkubátorovom dome, Školská 10 v Moldave nad Bodvou. 

 
 
Prítomní poslanci 9. VO:  Ing Vojtech Bodnár, Ing. Ján Csala, Tamás Elek, Adriána Gergely, Ing. 
Július Grulyo, Ing. Norbert Krušinský, Bc. Ľudovít Matta,  Mgr. István Nagy, Mgr. Norbert Pecze, 
Jaroslav Pupala, Ladislav Zupko,  
 
Ospravedlnení poslanci: Ing. Roland Cingeľ, Zoltán Dobos,  
 
Primátor: JUDr. Ing. Slavomír Borovský  
 
Prednostka: PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. 
 
Pracovníci MsÚ:  podľa prezenčnej listiny 
 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
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Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 
 
Primátor mesta JUDr. Ing. Slavomír Borovský otvoril a viedol 16. zasadnutie MsZ v Moldave nad 
Bodvou, ktoré sa konalo dňa  04. 10. 2024 so začiatkom o  14,30 hod. v Inkubátorovom dome, 
Školská 10 v Moldave nad Bodvou. Zasadnutie bolo zvolané podľa § 13 ods. 4 písm. a) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. V pozvánke určený čas začiatku 
o 14,00 hod. bol posunutý na 14,30 hod. Primátor po zahájení MsZ skonštatoval, že rokovania 
MsZ v Moldave nad Bodvou sa zúčastňuje 11 poslancov. Páni poslanci Cingeľ Roland a Zoltán 
Dobos sa ospravedlnili. Prítomná bola nadpolovičná väčšina poslancov. Rokovanie bolo uznášania 
schopné.  
 
Za overovateľov zápisnice primátor navrhol poslancov MsZ: 
Adriánu Gergely a Bc. Ľudovíta Mattu. 
Za zapisovateľku primátor mesta určil pracovníčku mestského úradu Ing. Henrietu Tóthovú. 
 
Primátor informoval, že v zmysle novely zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov podľa § 12 ods. 5 sa hlasuje o návrhu programu zasadnutia mestského 
zasadnutia.  Podľa § 12 ods. 5 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia na 
začiatku zasadnutia. Najprv sa hlasuje o bodoch návrhu programu podľa odseku 4. Na zmenu 
návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 
všetkých poslancov. Ak starosta odmietne dať hlasovať o návrhu programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva alebo o jeho zmene, stráca právo viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva, ktoré 
ďalej vedie zástupca starostu. Ak zástupca starostu nie je prítomný alebo odmietne viesť zasadnutie 
obecného zastupiteľstva, vedie ho iný poslanec poverený obecným zastupiteľstvom. Podľa § 12 
ods. 4 návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zverejňuje na úradnej tabuli obce a 
na webovom sídle obce aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. 
 
Program:  
1. Otvorenie, procedurálne záležitosti a schválenie programu 

• určenie overovateľov zápisnice 
• určenie zapisovateľa zápisnice 
• voľba návrhovej komisie. 

2. Vzdanie sa funkcie konateľa obchodnej spoločnosti „Sociálny podnik mesta Moldava nad 
Bodvou, s.r.o. 

3. Prerokovanie oznámenia spoločnosti Wisage spol. s.r.o. na prenájom futbalového štadióna 
mestu Moldava nad Bodvou od 1.1.2025 a prerokovanie ponuky spoločnosti Wisage spol. 
s.r.o. na odpredaj areálu futbalového štadióna. 

4. Rôzne. 
5. Podnety občanov. 
6. Záver. 

 
 

Návrh programu rokovania zastupiteľstva poslanci obdŕžali spolu s pozvánkou. Materiál k 
programu rokovania bol doručený elektronicky a v tlačenej verzii dňa 01. októbra 2024. 
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Pán primátor dal hlasovať o návrhu programu ako bol uvedený v pozvánke. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 (chýba Ing. Roland Cingeľ, Zoltán Dobos) 
Za: 11 (Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Ján Csala, Tamás Elek, Adriána Gergely, Ing. Július Grulyo, Ing. 
Norbert Krušinský, Bc. Ľudovít Matta, Mgr. István Nagy, Mgr. Norbert Pecze, Jaroslav Pupala, 
Ladislav Zupko) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Primátor skonštatoval, že program rokovania bol schválený. 
 
Pán primátor vyzval poslancov, aby predložili ďalšie návrhy na doplnenie alebo zmenu programu. 
Neboli ďalšie zmeny programu. 
 
Schválený program 16. zasadnutia Mestského zastupiteľstva bol nasledovný: 
Program:  
1. Otvorenie, procedurálne záležitosti a schválenie programu 

• určenie overovateľov zápisnice 
• určenie zapisovateľa zápisnice 
• voľba návrhovej komisie. 

2. Vzdanie sa funkcie konateľa obchodnej spoločnosti „Sociálny podnik mesta Moldava nad 
Bodvou, s.r.o. 

3. Prerokovanie oznámenia spoločnosti Wisage spol. s.r.o. na prenájom futbalového štadióna 
mestu Moldava nad Bodvou od 1.1.2025 a prerokovanie ponuky spoločnosti Wisage spol. 
s.r.o. na odpredaj areálu futbalového štadióna. 

4. Rôzne. 
5. Podnety občanov. 
6. Záver. 
 
Pre posúdenie, dopracovanie a predloženie návrhu na uznesenie primátor odporučil zvoliť 
návrhovú komisiu v zložení: Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Július Grulyo. 
Primátor dal hlasovať o návrhu zloženia návrhovej komisie. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 (chýba Ing. Roland Cingeľ, Zoltán Dobos) 
Za: 9 (Ing. Ján Csala, Tamás Elek, Adriána Gergely, Ing. Norbert Krušinský, Bc. Ľudovít Matta, 
Mgr. István Nagy, Mgr. Norbert Pecze, Jaroslav Pupala, Ladislav Zupko) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2  (Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Július Grulyo) 
Nehlasovali: 0 
 
Primátor skonštatoval, že návrhová komisia bola schválená nadpolovičnou väčšinou prítomných 
poslancov MsZ. 
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Bod č. 2. Vzdanie sa funkcie konateľa obchodnej spoločnosti „Sociálny podnik mesta 
Moldava nad Bodvou, s.r.o. 
 

Mestskej obchodnej spoločnosti Sociálny podnik mesta Moldava nad Bodvou, s.r.o. bolo 
doručené dňa 30.09.2024 vzdanie sa funkcie konateľa – Bc. Karola Gazdíka v súlade s ust. § 66 
Obchodného zákonníka obchodnej spoločnosti Sociálny podnik mesta Moldava nad Bodvou, s.r.o. 
IČO: 55 670 334, so sídlom Školská 356/2, 045 01 Moldava nad Bodvou datované ku dňu 
30.09.2024 ( ďalej len „Sociálny podnik“).  

Podľa §66 ods. 1 Obchodného zákonníka platí, že „ak sa osoba, ktorá je jediným 
štatutárnym orgánom, členom štatutárneho orgánu alebo členom dozornej rady spoločnosti (ďalej 
len „člen orgánu spoločnosti“), vzdá funkcie, je odvolaná alebo výkon jej funkcie zanikne smrťou 
alebo sa skončí inak, musí príslušný orgán spoločnosti do troch mesiacov ustanoviť namiesto nej 
nového člena orgánu spoločnosti.“ 

Podľa §66 ods. 2 Obchodného zákonníka platí, že „ak zákon neustanovuje alebo 
spoločenská zmluva alebo stanovy neurčujú inak, je vzdanie sa funkcie účinné odo dňa prvého 
zasadnutia orgánu, ktorý je oprávnený vymenovať alebo zvoliť nového člena orgánu nasledujúceho 
po doručení vzdania sa funkcie; ak sa člen orgánu vzdá svojej funkcie na zasadnutí orgánu 
spoločnosti, ktorý je oprávnený vymenovať alebo zvoliť nového člena orgánu, je vzdanie sa funkcie 
účinné okamžite. Ak nedošlo k vzdaniu sa funkcie na zasadnutí orgánu spoločnosti, ktorý je 
oprávnený vymenovať alebo zvoliť nového člena orgánu, vzdanie sa funkcie musí byť písomné a 
listina s týmto obsahom musí byť vlastnoručne podpísaná v prítomnosti notára alebo ním 
povereného zamestnanca. Ak orgán spoločnosti, ktorý je oprávnený vymenovať alebo zvoliť nového 
člena orgánu spoločnosti, nezasadne ani do troch mesiacov od doručenia vzdania sa funkcie, je 
vzdanie sa funkcie účinné od prvého dňa nasledujúceho po uplynutí tejto lehoty. Ak zákon 
neustanovuje alebo spoločenská zmluva alebo stanovy neurčujú inak, je odvolanie z funkcie účinné 
prijatím rozhodnutia príslušným orgánom spoločnosti. Ak spoločnosti hrozí vznik škody, je člen 
orgánu spoločnosti, ktorý sa vzdal funkcie, bol odvolaný alebo inak sa skončil výkon jeho funkcie, 
povinný upozorniť spoločnosť, aké opatrenia treba urobiť na jej odvrátenie.“ 

Podľa článku 6 bodu 1.1. písm. e) Zakladacej listiny Sociálneho podniku platí, že do 
pôsobnosti rozhodovania spoločníka vykonávajúceho pôsobnosť valného zhromaždenia  patrí 
vymenovanie, odvolanie a odmeňovanie konateľov, 

Podľa § 11 ods. 4 písm. l) zákona o obecnom zriadení, platí, že „obecné zastupiteľstvo 
rozhoduje o základných otázkach života obce, najmä je mu vyhradené zriaďovať, zrušovať a 
kontrolovať rozpočtové a príspevkové organizácie obce a na návrh starostu vymenúvať a 
odvolávať ich vedúcich (riaditeľov), zakladať a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické 
osoby a schvaľovať zástupcov obce do ich štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj 
schvaľovať majetkovú účasť obce v právnickej osobe.“    
Na základe vyššie uvedeného právneho rámca je teda vzdanie sa funkcie konateľa p. Bc. Karola 
Gazdíka účinné až odo dňa prvého zasadnutia Valného zhromaždenia, ktoré je oprávnené 
vymenovať alebo zvoliť nového člena orgánu nasledujúceho po doručení vzdania sa funkcie. Valné 
zhromaždenie sa musí uskutočniť v lehote do 3 mesiacov od doručenia vzdania sa funkcie. Ak sa 
tak nestane  je vzdanie sa funkcie účinné od prvého dňa nasledujúceho po uplynutí tejto lehoty.  
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 Keďže Mestské zastupiteľstvo mesta Moldava nad Bodvou má kompetenciu podľa zákona 
o obecnom zriadení schvaľovať zástupcov mesta do štatutárnych a kontrolných orgánov mestských 
obchodných spoločnosti, pri vzdaní sa funkcie konateľa je potrebné aby, takýto jednostranný úkon 
konateľa aspoň zobrali na vedomie.   

Podľa § 5 ods. 1 zákona NR SR č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme 
v znení neskorších predpisov sa miesto vedúceho zamestnanca, ktorý vykonáva funkciu 
štatutárneho orgánu obsadzuje na základe výsledku výberového konania. 
Vyjadrenie Mestskej rady zo dňa 4.10.2024: 
Mestská rada predložený materiál prerokovala a odporučila MZ zobrať na vedomie.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. V diskusii pán primátor uviedol, že p. Gazdík sa vzdal k 30.9.2024. 
Mesto začalo podnikať kroky, momentálne máme zabezpečené disponovanie s účtom, 
komunikáciu s účtovníčkou a zabezpečený je chod celého podniku, všetko na základe plnej moci 
na nepretržité obdobie. Dnes bol prerokovaný postup s Ministerstvom práce, ktorý tento postup 
odobrilo. Sociálny podnik má na sfunkčnenie 12 mesiacov, aby vykázal činnosť. Sociálne podniky 
budú preverované, budeme čakať kontrolu. Uviedol, že nemá žiadne informácie dôverného 
charakteru. Uistil, že sociálny podnik je funkčný, pracovníci dostanú plat. Generálnu plnú moc má 
prednostka a primátor. Technickou časťou bol poverený p. Harsányi. 
Pán poslanec Ing. Csala uviedol, že by chcel zvolať finančnú  komisiu. Pýtal sa, kedy budú 
dostupné informácie, čo sa týka vystavených faktúr, bankových výpisov a podobne.  
Pán primátor odpovedal, že finančná komisia nemá na to kompetencie. V prvom rade základné 
informácie dostane dozorná rada, kde mestské zastupiteľstvo má svojich zástupcov na kontrolu 
tohto podniku, ktorého členom je aj pán Csala. Podľa vyžiadaných a spracovaných informácií bude 
pán Ing. Vojtech Bodnár informovaný o veciach, ktoré je možné prerokovať a zvolá sa dozorná 
rada. Je to podľa obchodného zákonníka a podľa zákona o sociálnom podniku a iných zákonov. 
Platí tam obchodné tajomstvo a pod. Odporučil to prerokovať v dozornej rade a následne 
informovať mestské zastupiteľstvo. Toky smerom k sociálnemu podniku boli zastavené, kým 
nebude nový konateľ. Faktúry, ktoré sú vystavené, ešte zaplatené nie sú, sme v lehote splatnosti. 
Po zistení stavu sa tieto finančné prostriedky poskytnú sociálnemu podniku na zaplatenie miezd 
pracovníkov a odvody. Výberové konanie by rád vyhlásil v pondelok, alebo v utorok. Pôjde sa 
podľa stanovených noriem, 21 dní na prihlásenie, následne na návrh primátora bude navrhnutý 
konateľ spoločnosti, ktorý pôjde ako návrh k mestskému zastupiteľstvu, kde sa môžu rozhodnúť, či 
spĺňa  alebo nespĺňa podmienky ten ktorý konateľ. Nie je proti tomu, aby v tejto komisii bol aj 
zástupca mestského zastupiteľstva. Berie to ako osobné zlyhanie, alebo ako zlý výberový proces.  
Pán Bodnár potvrdil, že dnes zasadala 1. dozorná rada s jedným bodom, voľba predsedu, kde on 
bol zvolený za predsedu. Dohodli sa, že najbližšie zasadnú, ak budú už informácie,  dňa  
17.10.2024.  
Pán primátor uviedol, že zastupiteľstvo bude okolo 20-ho októbra. Nie sú prognózy a nevedia 
zostaviť rozpočet, nevedia kam smeruje školstvo. Štát bude kompenzovať minimálne schodky, 
ktoré nám dlží. Vzniká určitá nervozita. Rokuje sa s bankami o úvere, snažíme sa nájsť indikatívne 
ponuky výhodné pre mesto. Spolu budú prejednávať priority. Informácie sú také, že menšie obce 
nemajú na výplaty, starostovia a zamestnanci idú na 60%. Je to obrovské úsilie, aby udržali toto 
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mesto. Rozpočet tento rok je vyrovnaný. Uistil, že sociálny podnik bude fungovať, mesto má 
projekty, ktoré vie dať sociálnemu podniku, len potrebuje mať konateľa.  
 
Do diskusie sa už nezapojil nikto. Pán primátor dal hlasovať o návrhu na uznesenie.  
 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
 

• berie na vedomie 
 
vzdanie sa funkcie konateľa obchodnej spoločnosti: Sociálny podnik mesta Moldava nad Bodvou 
s.r.o. IČO: 55 670 334, so sídlom Školská 356/2 045 01 Moldava nad Bodvou, p. Bc. Karola 
Gazdíka, nar. , r.č.: , trvalé bytom , 045 01 Moldava 
nad Bodvou v súlade s § 66 ods. 1 zákona č. 513/1991 Zb.  Obchodného zákonníka. 
 

• žiada primátora mesta  
 
uskutočniť výberové konanie na funkciu konateľa obchodnej spoločnosti: Sociálny podnik mesta 
Moldava nad Bodvou s.r.o. IČO: 55 670 334, so sídlom Školská 356/2 045 01 Moldava nad 
Bodvou v súlade s § 5 ods. 1 zákona NR SR č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme 
v znení neskorších predpisov. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 (chýba Ing. Roland Cingeľ, Zoltán Dobos) 
Za: 11 (Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Ján Csala, Tamás Elek, Adriána Gergely, Ing. Július Grulyo, Ing. 
Norbert Krušinský, Bc. Ľudovít Matta, Mgr. István Nagy, Mgr. Norbert Pecze, Jaroslav Pupala, 
Ladislav Zupko) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
 
Primátor skonštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných 
poslancov v zmysle dodržiavania podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Bod č.  3. Prerokovanie oznámenia spoločnosti Wisage spol. s.r.o. na prenájom futbalového 
štadióna mestu Moldava nad Bodvou od 1.1.2025 a prerokovanie ponuky spoločnosti Wisage 
spol. s.r.o. na odpredaj areálu futbalového štadióna. 
 
Mesto Moldava nad Bodvou má uzatvorenú Zmluvu o nájme nehnuteľnosti – areálu futbalového 
štadióna s obchodnou spoločnosťou Wisage spol. s.r.o. so sídlom: Werferova 1, 040 11 Košice, 
IČO: 46 423 079 do 31.12.2024, ktorej predmetom je prenájom futbalového štadióna v Moldave 
nad Bodvou pre futbalové zápasy a na prípravu a tréning hráčov a taktiež na ostatné kultúrno – 
spoločenské a športové akcie ( podujatia ). Mesto Moldava nad Bodvou platí spoločnosti Wisage 
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spol. s.r.o. mesačne za prenájom futbalového štadióna nájomne vo výške: 1 800,- € s DPH. Dňa 
26.09.2024 bolo mestu Moldava nad Bodvou doručené oznámenie spoločnosti Wisage spol s.r.o., v 
ktorom spoločnosť mestu uviedla, že z dôvodu nekonania vo veci odkúpenia areálu futbalového 
štadióna v Moldave nad Bodvou upravujú nájomné od 1.1.2025 na komerčnú úroveň a preto 
požadujú upraviť výšku ročného nájomného na úroveň 3% z hodnoty prenajímanej nehnuteľnosti t. 
j. 60 000- €, čo znamená mesačný nájom 5 000,- € bez DPH. Zároveň opätovne ponúkajú mestu 
Moldava nad Bodvou možnosť odkúpiť uvedenú nehnuteľnosť za sumu uvedenú v znaleckom 
posudku č. 117/2022 zo dňa 20.06.2022 a to za sumu 2 140 000,- € (slovom: 
dvamiliónystoštyridsaťtisíc eur)     
 
Vyjadrenie mestskej rady zo dňa 4.10.2024: Mestská rada prerokovala a odporučila MZ zobrať na 
vedomie.  
 
Pán primátor otvoril diskusiu. Pán primátor uviedol, že rokoval s konateľom firmy, kde sme žiadali 
o predlženie nájomného, odmietli podpísať dodatok. Po dvoch týždňoch a osobnej intervencii, že 
MZ odmietlo v zmysle návrhu varianty za 1,5 mil. € vymeniť alebo oceniť tieto pozemky a kúpiť 
budovu štadiónu, plus pozemok. Konateľ firmy neodpovedal. O dva týždne došlo k takémuto 
vyjadreniu. Primátor zabezpečil, že nájom doteraz bol. Nedošlo k zámene pozemku, lebo bolo 
odmietnuté poslancami MZ, inú variantu nemá. Na vyriešenie problému majú poslanci 3 mesiace. 
Pán Zupko navrhol, aby zasadali Komisie športová a Komisia finančná a hľadali riešenie, nakoľko 
futbal je dôležitým športom v Moldave. Uviedol, že prvýkrát vidí znalecký posudok.  O futbalový 
štadión nebude mať záujem nikto, jedine mesto. Pán primátor uviedol, že požiadavky môže 
preniesť do rozpočtu. Rozpočet mesta bude budúci rok znížený o 20%. Informácie boli poslancom 
poskytnuté, aj rozhodnutia súdu ohľadom sporu s p. Rigom boli poslancom zaslané.  Znalecký 
posudok bol poslancom poslaný pri príprave materiálu MZ na výmenu pozemkov. Nebola 
ponúknutá iná varianta, iba sa odkladajú veci.  Požiadal ich, aby navrhli priority a rozhodli sa do 3 
mesiacov. Všetky návrhy musia byť prekonzultované v rámci rozpočtu.  Pán poslanec Bodnár 
uviedol, že rozpočet by zaťažili vo výške cca 70 tis. €. Firma je ochotná rozložiť splátky na 3 roky. 
Ak by došlo k zámene pozemkov, nezaťažilo by to rozpočet a následne sa dohodli ako ďalej. Za 
inú možnosť navrhol hranie futbalu na ihrisku v Budulove, za 50 tis.€ by mohli postaviť nové 
šatne. Pán primátor uviedol, že v Budulove sú iné vlastnícke práva, nie mesta. Pán Bodnár to 
potvrdil. Navrhol hranie futbalu v Mokranciach z dôvodu, že by to bolo lacnejšie. Pán primátor 
uviedol, že nie je dôležité, že štadión sa nebude využívať, aj v minulosti chátrala 20 rokov a nikoho 
to nezaujímalo. Bolo záložné právo, vie ako konali banky, bol pri tom, keď sa to vyrovnávalo. 
Treba to zachrániť. Firma dala podmienky, ktoré nevie schváliť pre množstvo iných projektov, 
ktoré zaťažujú rozpočet. Ľudí zaťažuje inflácia, zvýšenie daní, zníženie alebo odobratie sociálnych 
dávok.  Pán Csala navrhol, aby k tejto mimoriadnej situácii zasadali komisie.  Namietal vytýkanie 
vecí pánovi Zupkovi, za túto mimoriadnu situáciu nemôžu oni, ale hlavne spoločnosť. Mal 
pochybnosti voči čiastočným riešeniam. Voči firme nemajú žiadne garancie, ani na odkúpenie 
ďalších nehnuteľností. Návrh v zastupiteľstve bol na čiastočné odkúpenie. Finančná komisia 
navrhla odkúpenie futbalového štadiónu ako celok. Pán primátor odpovedal, že neobhajuje firmu, 
je tam znalecký posudok a vlastník s ponukou. Komisia investičných činností mala dať návrh na 
prerokovanie v Mestskom zastupiteľstve ako celok. Prioritou je rozpočet. Hľadali sa pozemky na 
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výmenu, bolo vymerané kúpalisko, nevedeli nájsť náhradnú alternatívu. Záleží na tom, aby deti od 
1.1.2025 mohli hrať futbal. Navrhol čím skôr zvolať komisie a návrh prerokovať. Poskytnú sa 
informácie z rozpočtu. Budú obetovať možno iné projekty, alebo dotácie. Veľký problém je 
bezpečnosť mesta, lebo berie peniaze z rozpočtu, množstvo problémov, posilniť políciu alebo 
investovať. Zvolajú sa komisie, ak bude zverejnená prognóza na rok 2025. 
 
Do diskusie sa nezapojil nikto. Pán primátor dal hlasovať o návrhu na uznesenie.  
 
Mestské zastupiteľstvo v Moldave nad Bodvou po prerokovaní materiálu 
 

• berie na vedomie 

oznámenie spoločnosti Wisage spol. s.r.o. so sídlom: Werferova 1, 040 11 Košice, IČO: 46 423 
079 zo dňa 26.09.2024, v ktorom mestu Moldava nad Bodvou oznamujú z dôvodu neodkúpenia 
futbalového štadióna v Moldave nad Bodvou úpravu výšky nájmu vyplývajúcu zo Zmluvy o nájme 
nehnuteľnosti – areálu futbalového štadióna  od 1.1.2025 na mesačný nájom 5 000,- € bez DPH 
 
a zároveň: 

• berie na vedomie 
 

ponuku obchodnej spoločnosti Wisage spol. s.r.o. so sídlom: Werferova 1, 040 11 Košice, IČO: 46 
423 079 zo dňa 26.09.2024 odpredať mestu Moldava nad Bodvou futbalový štadión v Moldave nad 
Bodvou za sumu uvedenú v znaleckom posudku č. 117/2022 zo dňa 20.06.2022 vo výške 2 140 
000,- € (slovom: dvamiliónystoštyridsaťtisíc eur).     
 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 (chýba Ing. Roland Cingeľ, Zoltán Dobos) 
Za: 11 (Ing. Vojtech Bodnár, Ing. Ján Csala, Tamás Elek, Adriána Gergely, Ing. Július Grulyo, Ing. 
Norbert Krušinský, Bc. Ľudovít Matta, Mgr. István Nagy, Mgr. Norbert Pecze, Jaroslav Pupala, 
Ladislav Zupko) 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0  
Nehlasovali: 0 
Primátor skonštatoval, že návrh uznesenia bol prijatý nadpolovičnou väčšinou prítomných 
poslancov v zmysle dodržiavania podmienok § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
 
Bod č. 4 Rôzne 
 
Pán primátor otvoril diskusiu v bode rôzne. Pán poslanec Ing. Csala požiadal o informácie 
ohľadom RTG pracoviska. Pán primátor odpovedal, že máme určeného odborného garanta, išlo to 
na vyhodnotenie verejného obstarávania, nie sú námietky. Budúci týždeň sa pripraví zmluva. 
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Splnené boli všetky podmienky. Dodanie tovaru sú 4 týždne po podpísaní zmluvy. Celá agenda 
bude odovzdaná lekárovi po nastavení podmienok užívania tohto majetku. Aj keď je služba 
verejného charakteru a aby mesto neprichádzalo o financie, nemôžme pripusti,ť aby to bol kvázi 
ziskový podnik. Práve preto nedostali ani podporu z ministerstva, lebo to bude na podnikateľskú 
činnosť s.r.o. lekára. Je to majetková záležitosť, navrhol zasadnutie finančnej komisie a jej 
prerokovanie.   
 
Bod č. 5 Podnety občanov 
 
Nakoľko z občanov nebol nikto prítomný, pán primátor bod uzavrel. 
 
Bod č. 6 Záver 
 
Primátor pozval prítomných poslancov na Dni partnerstva na okrúhly stôl o 17,00 hod.   
                                                                
Návrhová komisia v podaní pána poslanca Ing. Vojtecha Bodnára konštatovala, že všetky body 
programu boli prerokované a k jednotlivým bodom boli prijaté a schválené uznesenia v súlade so 
zákonom.   

Primátor ukončil rokovanie 16. zasadnutia MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť.  
 
Čas ukončenia: 15,25 hod.  
Zapísala: Ing. Henrieta Tóthová 
 
Počet strán: 9 
 
 
 
_________________________         _________________________ 
JUDr. Ing. Slavomír Borovský         PaedDr. Klára Vranaiová, PhD. 
       primátor mesta                  prednostka MsÚ 
 
 
Za overovateľov zápisnice: 
 
 
 
____________________     ____________________  
Adriána Gergely            Bc. Ľudovít Matta  
    (poslankyňa)                           (poslanec) 
 
 
 




